
Зијад Јагодић 

 Питања постављена Савјету министара БиХ и Државној регулаторној агенцији 

за радијациону и нуклеарну безбједност:  

1. „Да ли Босна и Херцеговина има план заштите у случају радиолошког или 

нуклеарног ванредног догађаја? 

2. Које су фирме у БиХ регистроване/лиценциране за контролу и надзор над 

складиштењем, превозом и прометом радиоактивног и нуклеарног отпада? 

3. Који су објекти у БиХ гдје МДК зрачења битније одступа и шта се на том 

подручју/локалитету предузима на њеном смањењу?“ 

 

 Питање постављено Савјету министара БиХ, Управи за индиректно опорезивање 

БиХ и Граничној полицији БиХ: „Зашто не функционише систем видео-надзора 

на већем броју граничних прелаза, а на неким уопште не, ко је за то одговоран, 

зашто се систем квалитетније не уреди, одржава и зашто они умјесто УИО не би 

надзирали ГП, као што је то и у сусједним државама?“ 

 

 Питање постављено Министарству правде БиХ, Министарству правде ФБиХ и 

Министарству правде РС: „Шта се конкретно предузима у погледу препорука из 

извјештаја за 2012. годину које је констатовала и навела Независна комисија за 

праћење услова боравка у заводима БиХ, односно отклањања уочених 

недостатака и неправилности?“ 

 

 Питање постављено Савјету министара БиХ, Управи за индиректно опорезивање 

БиХ и Граничној полицији БиХ: „Зашто се не приступа елементарном уређењу 

граничних прелаза Ивањица, Крстац и Делеуша, који су међу најнеуређенијим 

прелазима на југу државе (Требиње – Гацко)?“ 

 

 Иницијатива  упућена Савјету министара БиХ: „Тражим да Савјет министара 

БиХ у сарадњи са надлежним министарствима ургентно предузме све потребно 

на реконструкцији путне комуникације од Вишића преко Хотовог Блата до 

Неума, као јединог приступа овој општини, својим територијама.“ 
 


